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Tilstede fra bestyrelsen:  Formand Henrik Sørensen gr. 53 
                                              Kasserer Niels Aagaard gr. 116 
                                              Søren Kragh gr. 40 
                                             Kenn Bønni gr. 110 
                                            Gitte Frederiksen gr. 54 
 
Dirigent:                          Otto Clemmensen gr. 95 
 
Referent:                             Kirsten Reimers  
 
Stemmeberettigede:        32 fremmødte og 10 medbragte fuldmagter 
 
Formand Henrik Sørensen bød velkommen og bad om en god dialog. Bestyrelsen blev præsenteret. 
I år sponserede  foreningen kringle til kaffen. Det vil være en god tradition at beholde. 2017 var et meget 
vådt år. Men økonomien er god takket være de ekstraordinære bidrag. Der er stadig mange projekter i  
støbeskeen. 
 

1. Valg af dirigent 
Otto Clemmensen gr. 95 blev valgt, og konstaterede, at generalforsamlingen var lovlig indkaldt, og 
kan afvikles i overensstemmelse med den fremsendte dagsorden.  
Dirigenten nedsætter 2 stemmetællere bestående af Peter gr. 9 og Andreas gr. 119.  Kirsten Reimers  
blev valgt som referent. Referatet bliver udformet som et beslutningsreferat. 
 

2. Kommentar til referatet af sidste års generalforsamling. 
Referatet blev taget til efterretning af en enig forsamling. 

 
3. Beretning fra bestyrelsen om foreningens virksomhed i det forløbne år. 

Dirigenten takker bestyrelsen for dens grundige beretning og beder om kommentarer hertil. Der 
blev debatteret livligt. Der var spørgsmål til bestyrelsen, om man kunne gøre noget ved høj 
beplantning på grundene, som generer naboer. Det er omtalt i bestyrelsens beretning, hvor der 
opfordres til godt naboskab og hensyntagen. Kommunen er den eneste, der har hjemmel til at 
håndhæve deklarationen for området vedrørende højden af beplantningen. Kystdirektoratet har 
givet dispensation med hensyn til slæbestedet, der kan benyttes af vore medlemmer til søsætning 
og optagning. Med hensyn til grusvejene forsøger man med udlægning af skærver. Har man en 
bedre løsning, er man velkommen med denne . 
 
Beretningen blev godtaget. 

 
4. Forelæggelse af det reviderede regnskab for 2017 

Der blev stillet spørgsmål med hensyn til driften af EDB, som blev uddybet af kassereren. Alle 
medlemmer i bestyrelsen modtager et tilskud til deres internet, da de arbejder for 
grundejerforeningen. 
 
Regnskabet blev enstemmigt godkendt. 
 
 

5. Forslag fra medlemmer og bestyrelse, herunder fastsættelse af kontingent. 
 
Ingen forslag fra medlemmerne. 
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Bestyrelsens forslag. 
  

1. Forslag fra bestyrelsen om reetablering af vej og dræn ned til gammel badebro mod vest. 
Bestyrelsen foreslår, at der betales et særligt bidrag i 2018 på kr. 300,00 pr. parcel til 
dækning af udgifterne i forbindelse med reetablering af vej og dræn langs gr. nr. 23 ned til 
gammel badebro. Der blev debatteret livligt, og da det er en meget benyttet sti af både 
gående og lidt kørende trafik, er det vigtigt, at den bliver reetableret. 
 
Forslaget blev vedtaget med 32 stemmer for og 10 imod 
 

2. Bestyrelsen foreslår oprettelse af en 5 års drænplan. 
Bestyrelsen foreslår, at der i 5 år (2019-2023) ydes et drænbidrag på kr. 300,00 pr. parcel. 
Mange af drænene er over 50 år gamle, og det er derfor vigtigt med udskiftning, så vi kan 
undgå vand på vore veje. Nogle ønskede en tydeligere plan over projektet, og der blev 
udtrykt ønske om en dræntegning på nettet. 
 
Forslaget blev vedtaget med 26 stemmer for – 6 imod – resten hverken for eller imod. 
  

3.   Bestyrelsens forslag til kommende års medlemskontingent. 
       Bestyrelsen foreslår uændret kontingent for 2019 fastsat til kr. 1.300,00 
  
       Forslaget blev vedtaget. 

 
 

PAUSE 
         

Generalforsamlingen genoptages. 
  

6. Valg af medlemmer til bestyrelsen. 
6.1 Formand Henrik Sørensen gr. 53 er på valg, modtager genvalg 
6.2 Kasserer Niels Aagaard gr. 116 er ikke på valg. 
6.3 Bestyrelsesmedlem Kenn Bønni gr. 110 er ikke på valg 
6.4 Bestyrelsesmedlem Gitte Frederiksen gr. 54 er ikke på valg 
6.5 Bestyrelsesmedlem Søren Kragh gr. 43 er på valg, modtager ikke genvalg,  
6.6 Irene Nielsen gr. 15 blev valgt til bestyrelsen 

 
7. Valg af suppleant  Hans Jørgen Olsen gr. 120 

 
8. Valg af revisor Kirsten Reimers  
9. Valg af revisorsuppleant Ole Johansen gr. 12 
       Alle blev valgt med ”applaus”. 

 
10. Endeligt budget for 2018 godkendes. 

 
11. Foreløbigt budget 2019 godkendes. 

Budgettet indeholder indkøb af hjertestarter. Der var tilbud fra 2 grundejere om hjælp vedrørende 
køb af hjertestarter. 
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12. Eventuelt 
Der var stor ros til brolauget, der arbejder effektivt med håndtering af broen.  
Forslag om en legeplads på land evt. en sandkasse. Der taltes om,  at man kollektivt kunne rydde et 
stykke for enden af badebroen for sten. Der var igen debat om hastigheden på vore veje. Forslag om 
bump, bøjler til afspærring m.m. 
 

Der køres for stærkt på vejene i To-Bjerg. Vi må max køre 30 km i timen, husk på de små 
børn, der er kommet til. 
 
Bestyrelsen blev rost for dens store arbejde og for fyldestgørende materiale til brug for 
generalforsamlingen. 
 
Formanden takkede for en god debat.  Mødet sluttede kl. 12.00 
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